
 
 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021-2022 
 

 
Under året har ytterligare 2st nya fastigheter på Bergskogsvägen bildats, Djurö Högmalmarnas vägförening 
består nu av 159 medlemsfastigheter. 
 
Styrelsen har under året haft 10 stycken protokollförda möten. Dessa möten har varit både fysiska och 
digitala, under året har även ett antal underhandskontakter per telefon och mejl hållits. Styrelsen har varit 
eniga i samtliga beslut. Elektroniska lagringsförda för styrelsens arbetsunderlag och upprättande 
handlingar samt inkomna och inskickade handlingar har vårdats och uppdaterats. Hemsidan har 
uppdaterats fortlöpande, på vilken viktig information till vägföreningens medlemmar tillhandahållits. 
 
Samtliga vägavgifter för året har betalats. 
Styrelsen har under året använts sig av redovisningshjälp, Eva Johansson på Adsessor Ekonomi. 
 
Under året har vägföreningen i tre fall drivit överklagande mot dels kommunens beslut men främst mot 
kommunens totala vägran att se vägföreningen som sakägare. Det sista ärendet ligger hos Mark och 
miljööverdomstolen. 
 
I dokumentet Genomförd Vägplan 2021-2022, som finns på hemsidan, anges vad som har genomförts 
under verksamhetsåret. Bland annat har följande utförts: 
 

• Besiktningar av vägar inför, samt efter, byggstart och tung trafik. 

• Hyvling, grusning och saltning av vägarna. 

• Vintervägunderhåll samt vårstädning enligt plan. 

• Införskaffat och satt upp en förvaringsbod 
 
 
Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av: 
 
Bengt Wiidh  Ordförande 
Maria Lindstaf Vice ordförande 
Camilla Allmyr Kassör 
Andreas Gustavsson Sekreterare 
Christina Waclaw Ledamot 
Stefan Kauffman Suppleant  
Arne Kullgren  Suppleant  
Joseph Rhodin Suppleant 
 
Följande ledamöters mandattid går ut vid årsmötet: 
Bengt Wiidh, Maria Lindstaf, Christina Waclaw, Stefan Kauffman samt Joseph Rhodin. 
 
Samtliga har undanbett sig omval men Bengt kan tänka sig att sitta kvar under en övergångsperiod (max 
1år) som support till ny ordförande. 


